
sada5njeg Skolskog odbora da se pojedinadno izjasne o njegovom prijedlogu prijavljivanja ovog
sludaja Gradskom uredu i prosvjetnoj inspekciji.
Josipa tMesii i tt/artina Brdarid Bordic iznijele su mi5ljenje da se ne slaZu da treba pozvati vanjsku
pravnu ekspertizu, a Ojdana Raji6 Azinovi6 bila je suzdrZana. Kre5imir Erdelja izjavio je da postoji
mogucnost da on to pokrene sam jer po tom pitanju osjeda gradansku i moralnu odgovornost.

2. Usvajanje zapisnika s pro5le sjednice Skolskog odbora
Kre5imir Erdelja procitao je zapisnik 2.sjednice Skolskog odbora.
Nakon dvije ravnateljicine primjedbe (tocka 6. - Natjecaj za radno mjesto profesora Geografije
nije raspisan odmah nakon odlaska profesorice Geografije u mirovinu jer nije stigla suglasnost iz

Gradskog ureda za raspisivanje natjedaja; ravnateljica je rekla da je odgovor pravne savjetnice o
potrebi ponovnog izbora dlanova Skolskog odbora dobila u pisanom obliku).
Zapisnik 2.sjednice Skolst<og odbora je jednoglasno prihvacen.

3. Godi5nji plan i program rada Skole za Skolsku godinu 2021.12022.
Nakon Sto je ravnateljica izvijestila dlanove Skolskog odbora o Godi5njem planu i programu rada
Skole za Skolsku godinu 2021,12022., jednoglasno je prihva6en.
U sklopu ove todke dnevnog reda Ojdana Rajic Azinovi6 zamolila je da se profesoricu [/irjanu
Jukic zamoli za termin odrZavanja Filmske grupe koji ce odgovarati ucenicima iz obje smjene.
lzvannastavne aktivnosti koje se odrZavaju i termini odrZavanja bit ce objavljeni na internetskoj
stranici Skole. Ojdana Rajic Azinovic zamolila je da termini odrZavanja izvannastavnih aktivnosti
budu prilagodeni udenicima iz svih smjena.

+. Skotsfi kurikul za Skolsku godinu 2021.12022.
Nakon Sto je ravnateljica izvijestila dlanove Skolskog odbora o Skolskom kurikulu za Skolsku
godinu 2021,12022,, jednoglasno je prihvacen.
Ojdana Rajic Azinovid prenijela je zamolbu sa sastanka Vijeca roditelja da razrednici na Satu
razrednika upoznaju u6enike s dostupnim izvannastavnim aktivnostima. Ravnateljica je rekla da
ce svim nastavnicima ponuditi odlazak na edukacrju za rad u filmskoj grupi i vodenje navedene
izvannastavne aktivnosti. Od ove Skolske godine kao izvannastavna aktivngst postoji Animacijska
grupa koju vodi profesor Vinko BlaZevic.

5. Usvajanje Poslovnika o radu Skolst<og odbora
elanovi Skolskog odbora prije sjednice su pregledali postoje6i Poslovnik o radu Skolskog odbora,
te je na sjednici odludeno da se postojedi dopuni sljedecim:
U clanku 6. dodati: Ako ravnatelj Skole ne sazove sjednicu novoizabranog Skolskog odbora u

navedenom zakonskom roku, sjednicu moZe sazvati bilo koji 6lan novoizabranog Skolskog
odbora.
elanak 17. Dogovoreno je da se poziv za sjednigu Skolskog odbora moZe poslati i elektronidkim
putem, te da u tom sludaju potpis predsjednika Skolskog odbora nije potreban.
Na podetku clanka 23.dodati: U dnevni red sjednice kao prva todka unosi se usvajanje zapisnika
s prethodne sjednice.
Na kraj dlanka 23. dodati: Druga todka dnevnog reda na svakoj sjednicije realizacija odluka
Skolskog odbora s prethodne sjednice. Ravnateljje duZan izvijestiti dlanove Skolskog odbora Sto
je poduzeto radi izvr5enja zakljudaka s prethodne sjednice.
el. Sl. dodati: Zakljucci i odluke donesene na sjednici Skolskog odbora objavljuju se na
internetskoj stranici Skole najkasnije 15 radnih dana nakon odrZane sjednice Skolskog odbora. U

tom razdoblju clanovi Skotskog odbora bi se trebali suglasiti oko sadrZala zakljucaka
elektronskim putem.
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